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Do wiadomo6ci:
- Wydzial Organizacyjno-Prawny

i Kadr

W odpowiedzi na Pana interpelacjg wniesion4 podczas obrad XXII sesji Rady Miasta
Woclawek w sprawie przeanalizowania stanu technicznego Szkoly Podstawowej nr 14

i zaplanowania w bud2ecie miasta stosownych 6rodk6w na przeprowadzenie niezbgdnych

remont6w informuj g, i2 od2011 roku ze irodk6w bud2etu miasta w szkole tej systematycznie
prowadzone s4 remonty, min.;
- wymieniono parkiet w sali gimnastycznej,
-wykonano malowanie sali gimnasfycznej.
-wymieniono dach na budynku szkoly,
- wymienione zostaly wszystkie okn4
- wybudowano boisko wielofirnkcyjne, boisko do pilki plazowej otaz plas zabaw.

Natomiast w czasie tegorocznych wakacji zaplanowano przebudowg pomieszczenia kuchni,
stol6wki oraz szatni.

Jednoczednie informujg, 2e w roku szkolnym 201112012 Rada Rodzic6w lrystqpila
z inicjatyw4 wymiany starych lamp odwietleniowych w sali gimnastyc znej wraz zmalowaniem
sufitu. Prace te wykonal nieodlatnie jeden z rodzic6w prowadz4cy firmg specjalizuj4cq sig

w tego t'?u pracach. Natomiast zadne remonty w szkole ze skladek rodzic6w nie byly
przeprowadzane.
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